
Pan Andrzej Zbigniew Koronkiewicz nawiązał do pisma które Radni otrzymali na początku 

grudnia bieżącego roku, dotyczące PKS Suwałki. Dodał, że konkretnie mu chodzi o 

zlikwidowaną linię autobusową Sejny-Warszawa.  Pan Radny zapytał czy Zarząd 

Województwa mógłby zająć się tą sprawą, gdyż poprzez likwidację tej linii Sejny zostały 

odcięte od „świata” ? Zapytał, czy Zarząd mógłby zająć stanowisko w tej sprawie. Na koniec 

wypowiedzi Pan Radny powtórzył, że to pismo wszyscy Radni otrzymali na początku grudnia 

tego roku. Było one skierowane przez Zarząd Powiatu Sejneńskiego do PKS Suwałki. 

Głos zabrał  Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego, prowadzący 

obrady – Pan Jarosław Zygmunt Dworzański. Potwierdził Panu Radnemu, że to pismo Radni 

otrzymali. Powiedział, że odpowiedź Panu Radnemu na zadane pytania zostanie udzielona 

na piśmie z uwagi na to, że głos w tej sprawie ( wyrazić swoją opinię/stanowisko)  powinien 

zabrać Prezes Suwalskiej Spółki PKS. Jeśli po Nowym roku powstanie nowy podmiot w 

miejsce PKS Suwałki, to również odpowiedź na te pytania będzie wymagała 

opinii/stanowiska tego podmiotu.  

Ponownie Głos zabrał  Pan Andrzej Zbigniew Koronkiewicz. Dodał, że młodzież 

powiatu sejneńskiego ma problem z dojazdem do szkół i na studia. Pan Radny poprosił o 

wnikliwe zajęcie się tą sprawą.  

 


